
 
 

Møde: Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub 

Sted: Viborg Rideklub 

Dato: Mandag den 4. april 2022, kl. 19.00  

Deltagere: Palle Jakobsen, Bruno Simonsen, Ingelise Christensen, Christian Schou, Bo 
Poulsen, Kathrine Højbjerg, Tine Berg Lie, Mette Thostrup, Vibeke Kjærsgaard, 
Niels Henrik Christensen, Lone Svenstrup 

Afbud:    

Næste møde: Mandag den 2. maj 2022 Sted: Viborg Rideklub  

Referent: Lone Svenstrup   
 
 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 

Formand: Palle Jakobsen 

Næstformand: Ingelise Christensen 

Kasserer: Bruno Simonsen 

2. Nominering til årets idrætsforening i Viborg Kommune 

Viborg Rideklub er indstillet til Årets Idrætsforening af Viborg Idrætsråd. 

Bestyrelsen vil til Repræsentantskabsmødet den 3/5 kl. 18 være repræsenteret ved 

Palle, Christian, Tine, Vibeke, Bruno, Ingelise, Bo, Niels og Lone. 

3. Beretning fra daglig leder 

 Personale: Charlotte stopper til sommer. Den nye beriderudd. forventes klar 

til august. Svært at spå om, hvordan søgningen bliver. Eleverne vil skulle på 

færre skoleophold. 

 Elevheste/ponyer: 3 elevheste halte. Conjack har spat. Il Divo og Rufus skal 

ses igen på fredag. 1 hest på prøve. 

Referat 



 Stævner: Problem med stævnestrukturen og for mange stævner siden 2015, 

hvor alle distrikter i Jylland og Fyn gik sammen om henvendelse til DRF. 

Aktuelt har der været afholdt 2 landsstævner samme weekend! Mange af de 

bedre ryttere tager til udlandet til stævner i længere tid, så der er færre til 

landsstævnerne herhjemme. Man tager hinandens starter ved at der er C-

klasser til B-stævner, D-klasser til C-stævner osv. Der er et stævneniveau for 

meget. Der er ingen koordinering distrikterne imellem. Der afvikles for mange 

B0 klasser – der skal være noget at ride om for at gøre det attraktivt for 

rytterne. Hvad skal der laves af tiltag for at gøre stævnerne attraktive? 

Sponsorer. Etik i forhold til stævnetilmeldinger. Niels går med i arbejdet på at 

få betingelserne ændret. 

 Aktuelle og fremtidige opgaver: Imponerende tilslutning til arbejdsdag. 

Vandingsanlæg. LS: Undersøge vandafledningsafgift – hvad betaler vi og til 

hvem – fritagelse for stalde og banevanding. Kun betaling for 

fællesfaciliteter. 

Dørstoppere: BS kontakter Jørgen Sørensen 

Opsætning af ”loft” over skridtbånd for at undgå kondens. 

Spåner – kan der leveres og til hvilken pris? 

Opmåling til spejl i gl. hal. 

 Uregelmæssigheder: Ingen 

4. Hvordan engagerer vi de frivillige? 

Vi har et medlem der arbejder med at rekruttere frivillige, som gerne vil holde et 

oplæg for vores udvalg. 

5. Beretning fra udvalg 



 Forretningsudvalg: Tilbud på afrensning af tag samt nedvask af stald i 

sommer 

 Ponyudvalg: Kathrine ny bestyrelsesrepræsentant. Møde med planlægning 

af lejre + ministævne.  

 Stævneudvalg: Tine ny bestyrelsesrepræsentant. Desværre aflyst 

distriktsstævne i springning – til gengæld stor søgning til dressur. 

BS + Mogens sætter flagstænger, lys på parkering og p-skilte op torsdag. 

Klubstævne 20.-21. maj – Ministævne primo juni. 

 Cafeteriaudvalg: Lavet aftale med Løvbjerg om rabat. Hovedparten af 

indkøbene ligges der fremadrettet. 

 Sponsorudvalg: Søgt yderligere 300.000 kr. til udendørsbane. Søger nogle af 

de mindre til nyt tøj til elevhestene. 

 Foldudvalg: Ingen tilbagemelding fra Poda vedr. skovfoldene. Lokalplanen 

skal ændres før vi kan købe og komme i gang på det resterende af jorden 

langs cykelstien. 

 Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg: Mangler gavle på halmladen. 

Opslagstavler i gangen. 

6. Økonomi 

Søgt tilskud til vinduer v/Anna-Mathilde, elevernes køkken, rengøringsrum osv. 

Budget 2022 samt kvartalsregnskab klar til næste møde. 

7. Eventuelt: 

Sikker trafik på Koldingvej – mail fra Gitte – Vi tager selv et møde med Torsten 

Nielsen for at få styr på hvilke aftaler der er indgået. LS finder referater. 

Der er stillet forslag om fryser til kølegamacher – LS undersøger pris på fryseskab 



og hvad det skal koste at leje. 

Gavepolitik godkendt med den tilføjelse, at afgående bestyrelsesmedlemmer skal 

have en blomst/vingave til generalforsamlingen. 


